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P R O T O K Ó Ł 

z obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański,  

 która odbyła się w dniu 20 września 2024 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta  

 

W obradach uczestniczyło - 20 radnych 

Nieobecnych - 1 radny 

 

Początek obrad: 20 września 2024 r. o godz. 9:00 

Zakończenie obrad: 20 września 2024 r. o godz. 11:07 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański  

o godz. 9:00 otworzyła obrady słowami: „Otwieram szóstą zwyczajną sesję Rady Miasta 

Pruszcz Gdański”. 

 

Porządek obrad: 

 

C z ę ś ć  I :  

1. Wręczanie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

2. Wręczenie nagród Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla najlepszego ucznia. 

3. Wręczenie nagród laureatom rozstrzygniętych konkursów: 

1) Najpiękniejsza posesja Pruszcza Gdańskiego w 2024 roku; 

2) Najpiękniejszy balkon Pruszcza Gdańskiego w 2024 roku; 

3) Rodzinny Ogród Działkowy; 

4) Działka roku 2024. 
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C z ę ś ć  I I :  

1. Sprawy regulaminowe: 

 przedstawienie porządku obrad, 

 przyjęcie protokołu II zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 przyjęcie protokołu III uroczystej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 przyjęcie protokołu IV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański, 

 przyjęcie protokołu V nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta Pruszcz 
Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta Pruszcz Gdański z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2023 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zabytkami miasta Pruszcz Gdański  
na lata 2022-2025” – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

6. Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023 dla miasta Pruszcz Gdański – ref. Jerzy Kulka 
Zastępca Burmistrza ds. społecznych.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  
na rok 2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 
oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku utworzonym przez 
Gminę Miejską Pruszcz Gdański – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej  
w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej  
w formie przetargu ustnego ograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej  
w formie przetargu ustnego ograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej Pruszcz 
Gdańsk – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej  
w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz 
Województwa Pomorskiego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej 
Pruszcz Gdański – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów w trybie 
bezprzetargowym – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ul. PCK na terenie Pruszcza Gdańskiego  
– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych 
oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej – ref. Radosław Klaczkowski 
Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  
w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Pruszcz 
Gdański na 2024 rok – ref. Dominik Skonieczny Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

20. Wolne wnioski. 

 

W dniu 18.09.2024 r. na adresy e-mail Radnych zostały przesłane trzy wnioski o zmianę 

porządku obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

Część I 

 

Przewodnicząca Rady i Burmistrz Pruszcza Gdańskiego wręczyli akty nadania awansu 

zawodowego dla nauczycieli mianowanych. 

 

Ad 1. Wręczanie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

1. Anna Czułkowska, 

2. Anna Dudek, 

3. Aleksandra Guenther, 

4. Katarzyna Hoffmann, 

5. Iwona Janiak, 
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6. Waleria Jeszenowska, 

7. Monika Kaszubowska, 

8. Joannna Konera, 

9. Iwona Korszańska, 

10. Emilia Lisak, 

11. Angelika Łobejko, 

12. Wioletta Marek, 

13. Małgorzata Parzyszek, 

14. Aleksandra Sapielak-Martins, 

15. Agnieszka Stęplewska. 

 

Ad 2. Wręczenie nagród Burmistrza Pruszcza Gdańskiego dla najlepszego ucznia. 

1. Prawdzik Michał, 

2. Jelska-Felczak Weronika,  

3. Łubkowska Amelia, 

4. Sulewska Patrycja, 

5. Kalińska Zofia. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że w konkursie na Dyrektora szkoły 

Podstawowej nr 2 ponownie wygrała Pani Marzena Kotecka, natomiast nowym Dyrektorem  

w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1 został Artur Jendrzejewski. 

 

Ad 3. Wręczenie nagród laureatom rozstrzygniętych konkursów: 

3.1. W kategorii Najpiękniejsza posesja Pruszcza Gdańskiego w 2024 roku: 

I miejsce: Oliwia Musolf. 

3.2. W kategorii najpiękniejszy balkon Pruszcza Gdańskiego w 2024 roku: 

I miejsce: Szymon Błaszkowski, 

II miejsce: Marcin Śledź, 

III miejsce: Barbara Mirecka. 
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3.3. W kategorii Rodzinny Ogród Działkowy: 

I miejsce – ROD im. Józefa Kraszewskiego, 

II miejsce - ROD Nad Radunią, 

III miejsce – ROD im. Jana Kochanowskiego. 

Wyróżnienie: 

1. ROD WIOSNA, 

2. ROD Cukrownik, 

3. ROD PRIMOWIEC. 

 

3.4. W kategorii Działka roku 2024: 
 

ROD Primowiec 

I miejsce – Ewa i Adam Potoccy, 

II miejsce – Michał Drozdowski,  

III miejsce – Wiesław Dobrowolski. 

 

ROD im. Jana Kochanowskiego 

I miejsce – Tomasz Dołęgowski, 

II miejsce – Bożena Pater, 

III miejsce – Krzysztof Orłowski. 

 

ROD im. Józefa Kraszewskiego 

I miejsce – Jarosław Stencel, 

II miejsce – Halina Szyszkowska, 

III miejsce – Sławomir Dunst. 

 

ROD Nad Radunią 

I miejsce – Zbigniew Heliosz, 

II miejsce – Izabela Guszczyńska, 

III miejsce – Tadeusz Błondek. 
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ROD Cukrownik 

I miejsce – Krystyna Bukowska, 

II miejsce – Ryszard i Łucja Łeszczyńscy, 

III miejsce – Halina Gałkowska. 

 

ROD Wiosna 

I miejsce – Krystyna Okoń, 

II miejsce – Anna Kneba, 

III miejsce – Jerzy Wlazło. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła kilkuminutową przerwę w celu opuszczenia sali 

osób nagrodzonych. 

 Wznowiono obrady o godzinie 9:20. 

Stwierdzenie obecności: 

L. p. Imię i nazwisko Wynik  

1. Paweł Badziąg Obecny 

2. Joanna Berlik Obecny 

3. Adam Bodo Obecny 

4. Aniceta Bosak Obecny 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Obecny 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Obecny 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Obecny 

9. Daria Czyżewska Obecny 

10. Edyta  Goczewska Obecny 

11. Jerzy Kłys Obecny 

12. Łukasz Michalewski Obecny 

13. Urszula Niklas Obecny 
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14. Robert  Nowicki Obecny 

15. Adam  Nowocień Obecny 

16. Leszek Parzymies Obecny 

17. Dominik  Skonieczny Obecny 

18. Andrzej  Ślusarczyk Obecny 

19. Roman Trembacz Obecny 

20. Szymon Zander Obecny 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Obecny 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska - Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Część II 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe  

 

Porządek obrad. 

Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poinformowała, że wpłynęły 3 wnioski o zmianę porządku 

obrad.  

 Poprosiła przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jerzego Kłys o zabranie 

głosu. Przewodniczący Komisji przedstawił wniosek o wprowadzenie dodatkowego 

punktu w porządku obrad sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański dotyczącego podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Straży Miejskiej. 

 Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała drugi wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez wprowadzenie dodatkowego punktu: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

przedmiotu działania komisji stałych Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 Trzeci wniosek o zmianę porządku obrad odczytał Burmistrz Pruszcza Gdańskiego 

Janusz Wróbel dotyczący podjęcia uchwał: 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej, Gminie 

Branice oraz 
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- uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 

Gminie Lądek – Zdrój. 

 

1.1. Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie: wniosek  

o wprowadzenie dodatkowego punktu (nr 20) w porządku obrad sesji Rady Miasta Pruszcz 

Gdański dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Straży 

Miejskiej. 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 
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20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 

Stwierdzono, że uchwała stanie się punktem 20 w porządku obrad VI sesji zwyczajnej Rady 

Miasta Pruszcz Gdański. 

 

1.2. Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie: wniosek  

o wprowadzenie dodatkowego punktu (nr 21) w porządku obrad sesji Rady Miasta Pruszcz 

Gdański dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania komisji 

stałych Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 
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13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 

Stwierdzono, że uchwała stanie się punktem 21 w porządku obrad VI sesji zwyczajnej Rady 

Miasta Pruszcz Gdański. 

 

1.3. Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie: wniosek  

o wprowadzenie dodatkowych punktów (nr 22 i 23) w porządku obrad sesji Rady Miasta 

Pruszcz Gdański dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej, Gminie Branice oraz uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej, Gminie Lądek – Zdrój. 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 
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5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 

Stwierdzono, że uchwały staną się punktem 22 i 23 w porządku obrad VI sesji zwyczajnej Rady 

Miasta Pruszcz Gdański. 

 

W związku powyższym stwierdzono, że wolne wnioski będą punktem 24 w porządku obrad. 

 

1.4. Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska zapytała, czy są uwagi do porządku 

obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
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Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie: porządek obrad 

VI zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański zwołanej na dzień 20 września 2024 r. 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 
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- za - 20  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 0 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska stwierdziła, że porządek obrad VI 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański został przyjęty. 

 

1.5 Przyjęcie protokołu II zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu II 

zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

II zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 
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12. Łukasz Michalewski Wstrzymał 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 1 

Przyjęto II protokół zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

1.6. Przyjęcie protokołu III uroczystej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu III 

uroczystej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

III uroczystej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 
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3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Wstrzymał 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 1 

Przyjęto III protokół uroczystej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

1.7. Przyjęcie protokołu IV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu IV 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

IV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Wstrzymał 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 
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20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 1 

 
Przyjęto IV protokołu nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

1.8. Przyjęcie protokołu V nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są uwagi do protokołu V 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Zgłosił się Radny Łukasz Michalewski z zapytaniem, dlaczego jego nieobecność na V 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański nie została usprawiedliwiona. 

Odpowiedzi udzieliła przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska informując 

Radnego, że nieobecność może być usprawiedliwiona tylko w sytuacji, gdy Radny reprezentuje 

Gminę Miejską Pruszcz Gdański służbowo w danym dniu, kiedy odbywa się sesja lub komisja 

rady. Dlatego urlop wypoczynkowy nie może być powodem usprawiedliwienia nieobecności. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska ponownie zapytała, czy są uwagi do 

protokołu V nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poddała pod głosowanie treść protokołu 

V zwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 
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3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Za 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Wstrzymał 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się – 1 

 

Przyjęto V protokół nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Pruszcz Gdański. 

 
Ad 2 - Interpelacje i zapytania radnych. 
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 Głos zabrał Radny Jerzy Kłys, który zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza ds. 

komunalnych oraz Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej. Temat dotyczył opony 

od traktora, którą znaleziono nad stawem w Komarowie, a której oddanie do gminnego 

punktu selektywnego zbierania odpadów w Pruszczu Gdańskim okazało się awykonalne. 

W sprawę został zaangażowany Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. Było to 

około 2 miesiące temu, zatem Radny zapytał czy już coś wymyślono w tej sprawie? 

Kierownik Referatu Wojciech Konarzewski zadeklarował, że w ciągu dwóch tygodni opona 

zostanie zabrana. 

 

 Głos zabrał Radny Adam Nowocień, który zadał pytanie w związku ze zmianą organizacji 

ruchu w okolicach ulic Tysiąclecia, Obrońców Pokoju i Niepodległości: czy są prowadzone 

pomiary ruchu drogowego? Jak ruch uliczny rozłożył się na pozostałą część miasta? Jeżeli 

jest prowadzony pomiar, to kiedy mieszkańcy poznają wyniki tych pomiarów?  

Zastępca Burmistrza ds. Komunalnych potwierdził, że pomiary są prowadzone. 

Szczegółowej odpowiedzi udzielił Komendant Straży Miejskiej Radosław Pietrzak. Z uwagi 

na duże zainteresowanie społeczne oraz radnych tym tematem, podjęto inicjatywę  

i „własnymi siłami” rozpoczęto mierzenie ruchu, jego przebieg oraz nasilenie na ulicy 

Tysiąclecia, jak również na ulicy 10 Lutego. Straż Miejska odnotowała wnioski, że zwiększył 

się ruch drogowy. Zgodnie z obliczeniami, które prowadzone były od 6 września do 19 

września 2024 r. w dniach powszednich, czyli wtedy, kiedy największy ruch drogowy jest 

na ulicy Tysiąclecia i ulicy Niepodległości - średnio co minutę przejeżdżało 2,5 pojazdu. 

Pomiar był wykonywany w godzinach od 7:10 do 8:30, kiedy jest największe natężenie 

ruchu, gdyż w tym rejonie znajdują się placówki pedagogiczne. Jest to porównywalny ruch, 

jaki był przedtem, ponieważ do oddziałów przedszkolnych w SP2 chodzi 169 dzieci, do klas 

pierwszych 100 dzieci, czyli łącznie mamy 269 dzieci. W związku z tym, że dzieci do lat 7 

nie mogą same przemieszczać się po drogach publicznych, należy przyjąć, że większość 

tych samochodów, to samochody osób odwożonych dzieci do szkoły. Porównywalna 

sytuacja w liczbie dzieci była w roku poprzednim, więc przez analogię należy przyjąć, że 

ilość samochodów jest tożsama.  

Odnośnie ulicy 10 Lutego - pomiar był wykonywany przez 5 dni w tych samych godzinach. 

Uśredniony wynik to 0,73 pojazdu na minutę, zatem jak na miasto nie jest to duże 

natężenie. Dla przykładu: w godzinach najwyższego natężenia ruchu przez skrzyżowanie 
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Raciborskiego i Grunwaldzkiej, zgodnie z pomiarami, które były wykonywane przed 

wprowadzeniem zmian organizacji ruchu, przejeżdżało ponad 600 pojazdów na godzinę  

w godzinach rannych, czyli ponad 10 (11-12) pojazdów na minutę. 

Odnośnie korków na ul. Raciborskiego, naturalną rzeczą jest, że jeżeli przejeżdża około 700 

pojazdów przez skrzyżowanie, to tworzą się korki. Cykl na dzień dzisiejszy pozwala na 

sprawny przejazd, jeżeli kierowcy się nie zagapią, od 15 do 20 pojazdów na jednej zmianie 

świateł. Niestety droga krajowa w tym momencie ma pierwszeństwo, czyli ulica 

Grunwaldzka i nie ma możliwości wydłużenia tego cyklu już dłużej. Ilość pojazdów 

proporcjonalnie wzrasta w naszym rejonie. 

Analizowano również tworzenie się zatorów w całym tym rejonie. Z obserwacji 

Komendanta Straży Miejskiej wynika, że od 2 września do dnia wczorajszego (19 września 

2024 r.) tak naprawdę zaobserwowano tylko 3 dni, kiedy była zwiększona ilość pojazdów. 

Były to 2 września, 9 i 10 września. 2 września 2024 r. to początek roku szkolnego,  

3 września 2024 r. zaczął się normalny ruch. 9 września 2024 r. był to drugi poniedziałek 

miesiąca i 10 września 2024 r., kiedy doszło do zdarzeń drogowych na drodze A1, S6 i S7, 

więc automatycznie, tak jak państwo, jak i ja korzystałem bardzo często z nawigacji  

w aplikacji w telefonie, która z automatu wskazuje przejezdność drogi. Jeżeli droga 

szybkiego ruchu jest zakorkowana, w tym momencie była to autostrada A1, gdzie doszło 

do zdarzenia drogowego (wywróciła się ciężarówka), cztery pasy zablokowane, ruch został 

przekierowany na pasy techniczne, jak również samochody były przekierowywane już  

w Tczewie z autostrady i jechały przez miasto i wszystkimi wolnymi drogami, to Pruszcz 

Gdański jako miasto tranzytowe jest odbiorcą tego dużego ruchu. Z obserwacji wynika, że 

dniem, który powoduje najwięcej problemów, jest poniedziałek, a najmniej korków  

w mieście tworzy się w piątek. 

Możemy się pochwalić, że przez ostatni miesiąc nie odnotowano żadnego zdarzenia 

drogowego na obszarze objętym nową organizacją ruchu. Czyli pomimo tego, że 

wprowadziliśmy skrzyżowanie równorzędne, które powoduje dużą dezorientację 

kierujących, nie doszło do żadnego zdarzenia drogowego. Świadczy to o tym, że 

prawidłowo zaplanowaliśmy pewne rzeczy infrastruktury drogowej. Również zmniejszyła 

się ilość zgłoszeń do Straży Miejskiej dotyczących nieprawidłowego parkowania, 

zastawiania wjazdów. W roku 2023 i w tym roku 2024 do 18 sierpnia 2024 r. takich 

zgłoszeń mieliśmy 251 i stanowiło to 20% zgłoszeń z całego miasta w danym okresie, przy 



 
 

21 
 

czym na tym terenie, o którym mówimy, mieszka tylko 12% mieszkańców, więc stanowiło 

to istotny problem. Po wprowadzeniu tej organizacji, mieliśmy tylko 6 interwencji. Na 

początku stworzono ponad 120 nowych miejsc parkingowych, jednak trudno określić, ile 

było miejsc parkingowych naprawdę, ponieważ jest to pas, zatem ilość miejsc uzależniona 

jest od tego, jak parkują użytkownicy. Na początku pasy były puste. Na dzień dzisiejszy  

z rana jest wszystko zapełnione, ruch odbywa się na zasadzie rotacji: miejsca się zwalniają 

i zapełniają cały czas. 

 Radny Bartłomiej Chrząszcz zabrał głos. Chciałbym powrócić do sprawy, którą już 

poruszałem kilka miesięcy temu, chodzi o słynne hulajnogi, czy mogłyby się znajdować  

w bezpieczniejszych miejscach. Użytkownicy często zostawiają je w niewłaściwych 

miejscach, takich jak wiadukty. Prześledziłem ten temat i tak np. Gdańsk wprowadził 

miejsca, gdzie te hulajnogi są parkowane, tak samo Sopot i miasta europejskie, takie, jak 

Paryż. Uważam, że warto pochylić się nad tematem i oznaczyć miejsca do parkowania 

hulajnóg. Czy możemy narzucić operatorom miejsca, gdzie hulajnogi mogą parkować? 

Sądzę, że zwiększy to bezpieczeństwo, czy jest szansa na tego typu działanie? 

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski: hulajnogi w naszym mieście funkcjonują  

w oparciu o prawo o ruchu drogowym, więc wszyscy użytkownicy muszą się dostosowywać 

do tego prawa. Mamy obecnie dwóch operatorów na terenie miasta. Jak przystępował do 

współpracy pierwszy operator, to prowadziliśmy rozmowy odnośnie wyznaczenia miejsc 

zbiorczych na lokowanie tych pojazdów. Jednak firma nie była zainteresowana  

i stwierdziła, że wystarczy, jak będzie obsługiwała te hulajnogi w oparciu o prawo o ruchu 

drogowym. Należy zatem wprost odesłać do przepisów prawa. Prowadziliśmy w tym 

temacie rozmowy z Komendantem Straży Miejskiej w Pruszczu Gdańskim. 

Komendant Radosław Pietrzak: Problem nie leży po stronie operatora hulajnóg, ponieważ 

operatorzy z reguły zostawiają je w miejscach bezpiecznych i dogodnych dla 

użytkowników. Zgodnie z prawem o ruchu drogowego powinny być ustawione wzdłuż 

krawędzi jezdni. Może nadinterpretuję to prawo, ale jestem zdania, że lepiej jest gdy 

hulajnogi stoją z drugiej strony chodnika, bo hulajnoga może wywrócić się na jezdnię. 

Problem leży po stronie osób, które korzystają z hulajnóg i pozostawiają je tam, gdzie 

skończyły im się środki pieniężne. Mamy kontakt z operatorami hulajnóg, a kwestią czasu 

jest dojazd danego operatora, który zabierze hulajnogę, która źle stoi. Jeżeli hulajnoga, tak 

jak na przykład ostatnio, stała na ulicy Lotniczej centralnie na drodze, strażnicy ją po prostu 
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przestawili na chodnik – w takim zakresie Straż Miejska ingeruje. Nie zdarzyło się, żeby na 

nasze wezwanie operator nie zareagował. W zasadzie chodzi tylko o czas dojazdu tej 

osoby, która obsługuje dany rejon. Osoba, która obsługuje rejon Pruszcza Gdańskiego jest 

odpowiedzialna również w części za Gdańsk, więc to jest kwestia czasu dojazdu. Z reguły 

w ciągu dwóch, trzech godzin hulajnoga jest usuwana. Nie holowaliśmy hulajnóg, mimo, 

że zgodnie z prawem o ruchu drogowego (art. 130) można je holować, jednak nie zaszła 

taka potrzeba. Art. 130 ustawy prawo o ruchu drogowym pozwala na holowanie hulajnogi, 

tak jak pojazdu, jeżeli zagraża bezpieczeństwu w ruchu. Za ruch również uważa się ruch 

pieszy, ale nie korzystaliśmy z tej opcji. Jest odpowiednia stawka dla operatora  

w „uchwale starosty”, bo tymi sprawami zajmuje się Starosta. Wiem, że straże w innych 

miastach holują hulajnogi. Problem jest bardzo duży w Sopocie, czy w Gdańsku.  

W miastach turystycznych, gdzie rzesza ludzi korzysta i pozostawia te urządzenia  

w nieodpowiednich miejscach – „tam jest naprawdę walka”. U nas uważam, że zdarzają 

się sporadyczne przypadki, kiedy musimy interweniować w tym zakresie. Bardzo często 

Radny Szymon Zander dzwoni, jako lokalny obserwator i informuje o porzuconych  

w niewłaściwym miejscu hulajnogach. Z reguły udaje nam się to w miarę szybko załatwić. 

Na pewno nie zdarza się to w ciągu 10-20 minut. Oprócz oczywiście sytuacji, kiedy jest to 

zagrożenie bezpieczeństwa, wtedy strażnicy przestawią tą hulajnogę.  

Odnośnie wyznaczania miejsc dla hulajnóg, było to analizowane, wiąże się to ze 

stosowaniem prawa z zakresu własności i dzierżawy. Jeżeli Radni chcą w tym kierunku 

zadziałać, to trzeba zgłębić temat. To nie jest tak, że możemy pozwolić wyznaczyć miejsce, 

wyrysować, myślę, że będzie potrzebna konsultacja z radcą prawnym. 

 Radny Bartłomiej Chrząszcz poruszył kolejny temat. Zgłosili się do mnie mieszkańcy bloku 

z ulicy Cicha 4. Mieszkańcy twierdzą, że garaże są zalewane przez wodę, która spływa 

właśnie z ulicy Cichej, a wiąże się to z progiem zwalniającym, który został wybudowany 

jakiś czas temu na ulicy Cichej, tam woda z górki leci i zalewa garaże. Podobno były jakieś 

spotkania, ale teraz nic się nie dzieje w tym temacie i mieszkańcy generalnie w dobie burz, 

deszczów nawalnych proszą o jakąkolwiek szybką interwencję, bo boją się, że znowu będą 

zalewani.  

Radosław Klaczkowski: Temat jest mi znany od około trzech lat. Jest on bardziej złożony, 

tu nie chodzi tylko o próg zwalniający. 
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Jeżeli chodzi o wody opadowe znajdujące się na terenach wspólnot, sprawę analizowano 

dokładnie. W tej sprawie uczestniczy też deweloper, ale nie mogę mówić o pewnych 

szczegółach ze względu na RODO. Generalnie dzisiaj jest propozycja, żeby zlikwidować 

próg i zastąpić go progami wyspowymi. Oprócz tego jest jeszcze inna możliwość, ale jest 

jeszcze kwestia wykazania dobrej woli przez dewelopera i przez mieszkańców tej 

wspólnoty. Strony mają tego świadomość, ponieważ było to omawiane na kilku 

spotkaniach. 

Przy wprowadzeniu zmian należy wziąć pod uwagę bezpieczeństwo pieszych, Jednakże 

trzeba mieć świadomość, że to nie tylko próg zwalniający jest winny zaistniałej sytuacji. Na 

dzień dzisiejszy wspomniany próg zwalniający naprawdę dużo daje - auta zwalniają niemal 

do zera. Można by było usprawnić odprowadzanie wód deszczowych, które spływają już 

na teren wspólnoty poprzez zastosowanie rozwiązania hydrologicznego, o którym wie 

deweloper i o którym wiedzą członkowie wspólnoty. Badanych jest wiele czynników. 

Jednym z pomysłów była budowa zbiornika retencyjnego w pobliżu, jednak ta opcja jest 

jeszcze analizowana. Jest kilka równolegle prowadzonych wątków dotyczących tej sytuacji, 

zatem wymaga to czasu. 

 Radny Ireneusz Czernecki zabrał głos. Centrum Kultury i Sportu w Pruszczu Gdańskim 

prowadzi zbiórkę darów, zatem proszę Dyrektora Piotra Pulkowskiego o parę słów. 

Piotr Pulkowski: Od poniedziałku została ogłoszona zbiórka w Centrum Kultury  

i Sportu, gromadzimy różne towary dla osób poszkodowanych w powodzi. Najwięcej jest 

w tej chwili wody, środków czystości, żywności i dzisiaj właśnie w tej chwili pakowany jest 

pierwszy transport. Szacuję, że będzie tego około 6 - 8 palet, w zależności od tego, jak 

produkty zostaną spakowane. Dzięki pomocy przychylnych osób i sponsorów ten transport 

wyruszy dzisiaj na południe do jednego z hubów w okolicy Opola, tam, gdzie najwięcej 

osób zostało poszkodowanych i myślę, że wieczorem powinien być już na miejscu. 

Mieszkańcy Pruszcza Gdańskiego, bardzo żywiołowo ruszyli do pomocy. Najbardziej nas 

urzekło, jak na niektórych produktach, które zostały przyniesione, przyklejone były 

malutkie karteczki z napisami: "Będzie dobrze", "Trzymajcie się". Niedługo na Facebooku 

te zdjęcia się pojawią. Zbiórka nadal jest prowadzona, zobaczymy, jak to będzie się 

rozwijało i bardzo dziękujemy tym, którzy się w nią włączyli.  

 Jerzy Kłys zabrał głos. Mam Pytanie do Dyrektora Pułkowskiego. Na dzień dzisiejszy 

bardziej zasadne jest zbieranie rzeczy czy pieniędzy? 
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 Piotr Pułkowski: W tej chwili dary finansowe, będą bardziej zasadne, dlatego że to pierwsze 

uderzenie, które „poszło i idzie”, to jest ten moment, żeby dowieźć towar, który jest po 

prostu niezbędny na tę chwilę. W mojej ocenie, oczywiście nie jestem specjalistą w tej 

dziedzinie, muszą wypowiedzieć się ludzie z południa Polski, ale sądzę, że za chwilę pomoc 

finansowa będzie dużo bardziej potrzebna niż ta pomoc taka czysto fizyczna, dlatego że 

towaru, jak wiemy, i rozmawialiśmy z osobami, które koordynują w różnych miejscach 

zbiórki - jest naprawdę bardzo dużo. Za moment zupełnie w innym kierunku będzie 

potrzebna pomoc. Więc myślę, że z czasem powinna ona się przeradzać po prostu  

w darowizny w formie finansowej na wskazane konta, które w ogólnych mediach w tej 

chwili są gdzieś ukazywane i bezpośrednio gminy też ogłaszają potrzebę po prostu 

pozyskiwania środków finansowych. Na dzień dzisiejszy pomoc materialna będzie 

wygasała, a pomoc finansowa będzie dużo bardziej potrzebna. 

 Bartłomiej Chrząszcz zabrał głos. Chciałem zapytać, czy udało się coś ustalić w sprawie 

wydeptu przy Grunwaldzkiej, przy światłach? Czy udało się zrobić jakieś schody, czy zjazd 

na wysokości WIK-u.  

Zastępca Burmistrza Radosław Klaczkowski: Po sesji przekazałem Kierownikowi Referatu 

Techniczno – Inwestycyjnego Marii Turskiej, żeby skierowała pismo do powiatu, ale 

prawdopodobnie nie dostaliśmy odpowiedzi, więc przypomnę się „powiatowi” żeby 

udzielił nam odpowiedzi.  

 Radny Adam Nowocień zabrał głos. Niedaleko progu zwalniającego na ul. Cichej jest rondo 

w stronę Urzędu Gminy Pruszcz Gdański. Owe rondo i okoliczne bloki przy intensywnych 

opadach są zalewane. Studzienka umiejscowiona przy przejściu dla pieszych, nie do końca 

spełnia swoją funkcję odprowadzania wody. Czy są prowadzone jakieś badania, dlaczego 

tak się dzieje? Gdyż nie musi być dużej nawałnicy, żeby stała tam woda, a ona 

automatycznie przelewała się do budynków przy ulicy Obrońców Wybrzeża 29 i 20, które 

są zlokalizowane bezpośrednio przy tym rondzie. 

Retencja w obszarze tego ronda ze względu na spływające wody z osiedla Zakątek, z ul. 

Uroczej z Juszkowa, które cały czas się rozbudowuje, powoduje, że notorycznie mamy tam 

wodę. Woda już nie przelewa się na ul. Wojska Polskiego, jak było 10 lat temu, tylko zostaje 

już tam u góry i zalega na ul. Obrońców Wybrzeża. 

Radosław Klaczkowski zabrał głos: Temat nie jest mi aż tak dobrze znany. Pamiętam, była 

kiedyś jedna prośba mieszkańca budynku, który mieszka na rogu ulicy Obrońców 
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Wybrzeża. Tam woda przelewała się do hali garażowej, było to w momencie, kiedy była 

remontowana ulica Spokojna. Były prowadzone rozmowy z kierownikiem budowy, który 

miał rozwiązać ten problem. 

Zanotuję sobie ten temat i szczegółowo sprawdzimy sieć kanalizacji deszczowej w tym 

rejonie. Nie tylko Gmina Miejska Pruszcz Gdański, ale też Gmina Wiejska i Powiat Gdański 

ma tam kanalizację przeprowadzoną. Najszybciej na następnym posiedzeniu powinienem 

uzyskać informację na ten temat. 

 Radny Adam Nowocień zapytał również o inwestycję Strzeleckiego: Czy prace idą zgodnie 

z planem, czy jest szansa, że uda się skończyć szybciej?  

Burmistrz Janusz Wróbel zabrał głos: Prace na dzień dzisiejszy przebiegają w bardzo 

dobrym tempie, z dużym nakładem sił. Mieliśmy jedno opóźnienie ze względu na 

uzgodnienia z Energą. To powodowało, że część robót będzie się toczyć, z pewnym 

opóźnieniem. Bardzo prawdopodobnym scenariuszem jest, że w drugiej połowie 

przyszłego roku będzie można przejechać obiektami mostowymi, wiaduktami przez 

osiedle Strzeleckiego. Duża część inwestycji byłaby oddana już do użytkowania  

w przyszłym roku. Termin końcowy powinien być dużo szybciej niż planowany termin 

inwestycji. Mówię na bazie tego, co dzieje się dzisiaj. Tym najgorszym momentem w czasie 

budowy, gdzie wszystkich nas będą czekać utrudnienia i wyrzeczenia, będzie oczywiście 

moment, kiedy wykonawca przejdzie do etapu (w przyszłym roku) przebudowy drogi 

krajowej. Na odcinku kilkuset metrów są pewne propozycje objazdów, ale to wszystko jest 

jeszcze na etapie ustaleń. Sama droga będzie w niektórych miejscach podniesiona nawet  

o 3 metry. Więc będzie to bardzo poważna ingerencja w drogę krajową i przez kilka 

miesięcy na pewno będą się z tym wiązać utrudnienia. Natomiast dzisiaj tempo prac 

wygląda bardzo dobrze. 

 

Ad 3 - Informacja Burmistrza Pruszcza Gdańskiego o pracy między sesjami Rady Miasta 

Pruszcz Gdański – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Treść informacji była w posiadaniu każdego radnego. 

Burmistrz Janusz Wróbel poinformował Radnych, iż szczegółowa informacja na temat pracy 

między sesjami znajduje się w materiałach sesyjnych. 

Dodał: Szanowni Państwo, proszę tych, którzy jeszcze nie zagłosowali nad budżetem 

obywatelskim, dzisiaj upływa termin, mamy ostatni dzień. Bardzo proszę państwa o to, 



 
 

26 
 

żebyście włączyli się w głosowanie razem z rodziną i znajomymi. To ostatnia szansa, żeby 

jeszcze nasz budżet obywatelski wypromować i zagłosować. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnoszący się do punktu 3 porządku obrad. 

Nie odnotowano. 

 

Ad 4 – Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta Pruszcz Gdański  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2023 – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. 

społecznych  

Treść sprawozdania była w posiadaniu każdego radnego. 

Szanowni Państwo, jak co roku jesteśmy zobowiązani do przedstawienia Państwu 

sprawozdania. Zostało one przedstawione w terminie, spotykałem się na komisjach i jeżeli były 

jakieś pytania udzielałem odpowiedzi. Jeżeli Państwo macie jeszcze jakieś pytania, to chętnie 

odpowiem.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu  

4 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 5. – Sprawozdanie z realizacji „Programu opieki nad zabytkami miasta Pruszcz Gdański 

na lata 2022-2025” – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

Treść informacji była w posiadaniu każdego radnego. 

Szanowni Państwo, przedłożone sprawozdanie zawiera w swym opisie szereg działań, które 

realizują cel strategiczny programu przyjętego uchwałą w czerwcu 2022 roku. Poszczególne 

działania zostały szczegółowo omówione w sprawozdaniu. Jeżeli mają Państwo pytania, 

chętnie odpowiem. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu  

5 porządku obrad. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 6 – Raport z wykonania Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2023 dla miasta Pruszcz Gdański – 

ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Treść raportu była w posiadaniu każdego radnego. 

Szanowni państwo, jak co roku dokonujemy sprawozdania w terminie ustawowym. Jeżeli będą 

jakieś pytania, to chętnie na nie odpowiem. W raporcie uwzględnione są wszystkie kwoty  

z informacją na co zostały przeznaczone. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu  

6 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad 7 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański  

na rok 2024 – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcza Gdańskiego. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Burmistrz Pruszcza Gdańskiego przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, proszę o podjęcie tej uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 

Proponowane zmiany obejmują zwiększenie dochodów o kwotę 615.529 zł i zmniejszenie 

wydatków o kwotę 6.384.471 zł. Jednocześnie zmniejszamy przychody budżetu z tytułu 

kredytu o kwotę 7.000.000 zł, czyli o tyle zmniejszamy nasze potrzeby kredytowe. Po 

wprowadzeniu zmian planowane dochody stanowią kwotę 284.301.644,56 zł, a wydatki 

315.337.555,72 zł. Wszystkie zmiany dotyczące dochodów i wydatków majątkowych  

i bieżących macie Państwo bardzo szczegółowo opisane w uchwale. 

Proszę o jej podjęcie. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 7 

porządku obrad. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Pruszcz Gdański odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 



 
 

29 
 

 

-  za - 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 8 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański na lata 2024 – 2037 – ref. Maria Niderla Skarbnik Miasta. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i treścią autopoprawki był w posiadaniu każdego 

radnego. Skarbnik Miasta Maria Niderla zgodnie z objaśnieniami przyjętych wartości  

i wykazem wieloletnich przedsięwzięć przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego 

podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, zmiany WPF-u wynikają ze zmian budżetu roku bieżącego, jak również 

dokonano przeniesienia częściowego finansowania niektórych zadań na rok 2025, a także 

część zadań jednorocznych stała się zadaniami wieloletnimi z uwagi na wydłużenie terminu ich 

realizacji. W wyniku tych zmian zwiększyliśmy limity wydatków na zadania wieloletnie w roku 

2025 o 11.818.400 zł, z tego finansowanie wydatków bieżących o 159.900 zł, natomiast 

finansowanie z wydatków majątkowych o 11.658.500 zł. W 2026 roku uwzględniono 

zwiększenie limitów wydatków majątkowych o kwotę 350.000 zł. W roku bieżącym 

zmniejszenie limitu wydatków majątkowych o 5.14000.500 zł. Przenieśliśmy również 

finansowanie tytułami dłużnymi o kwotę 7.000.000 zł z roku bieżącego na rok przyszły. 

Również w przyszłym roku są zwiększone dochody PIT o 4.000.000 zł i z tytułu CIT 500.000 zł. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Radnemu Andrzejowi 

Ślusarczyk, który poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała projekty zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański na lata 2024 - 2037. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu  

8 porządku obrad. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 
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-  

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 9 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku utworzonym 

przez Gminę Miejską Pruszcz Gdański – ref. Jerzy Kulka Zastępca Burmistrza ds. społecznych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego Zastępca Burmistrza 

ds. społecznych przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

W maju została podjęta ustawa sejmowa "Aktywny rodzic", która umożliwia rodzicom ubiegać 

się o zwrot kosztów utrzymania dziecka w żłobku do kwoty 1500 zł. Wobec powyższego 

podejmujemy taką uchwałę, która dla rodzica ma istotne znaczenia, bo kwota 1500 zł po 

wypełnieniu odpowiedniego dokumentu i przekazaniu go do ZUS-u zostanie przekazana do 

żłobka, więc kwota 1500 złotych jest po to, żeby nam ZUS taką kwotę zrefundował. Dodam, że 

pieniądze, które przeznaczone są na utrzymanie żłobka, to pieniądze z wydatków bieżących, 

więc wszyscy podatnicy miasta Pruszcz Gdański składają się na koszt utrzymania dziecka. Na 

dzień dzisiejszy jest to około 3200 zł. Po stronie rodzica tylko będzie wypełnienie dokumentu. 

Rodzic nie będzie ponosił żadnej opłaty, jeżeli chodzi o koszty stałe, które są związane z tą 

uchwałą. Średnio rocznie ponad 1.000.000 zł Gmina Miejska Pruszcz Gdański zaoszczędzi  

z wydatków bieżących, które można przeznaczyć na inne cele. Dokładnie tę uchwałę 

omawialiśmy na Komisji Zdrowia, również na Komisji Oświaty. Jeżeli będą jakieś pytania, to 

chętnie na nie odpowiem. 

 

 Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Radnemu Romanowi 

Trembacz. Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych, poinformował, że 

Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 
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 Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Radnemu Adamowi 

Nowocień. Czy to oznacza dla rodziców, że pobyt dziecka jest w 100% refundowany  

z programu rządowego? Czy opłata jest za pobyt plus wyżywienie, czy sam pobyt dziecka,  

a wyżywienie dalej rodzice będą musieli opłacać? Jaki procent z kwoty zaoszczędzonej 

przez „miasto” zostanie zainwestowany w ten żłobek? 

Zastępca Burmistrza Jerzy Kulka: Uchwała dotyczy opłaty stałej, czyli koszt pobytu dziecka  

w żłobku leży po stronie „urzędu”, a koszt wyżywienia dziecka przebywającego w żłobku 

leży po stronie rodzica. Koszty utrzymania żłobka w przyszłym roku, wzrosną znacznie. 

Przewidywany wzrost płac to ponad 300 zł na osobę. Zatem po części „nowa uchwała 

zrefunduje nam” wzrost kosztów utrzymania dzieci w żłobku, które z pewnością będą  

w przyszłym roku. Środki, które wydajemy na żłobek, to wydatki bieżące, nie możemy 

mieszać ich z wydatkami inwestycyjnymi.  

Burmistrz Janusz Wróbel zabrał głos. Przy układaniu budżetu nie patrzymy na to, że  

w jednym miejscu zaoszczędzimy. Jeżeli chodzi o żłobek, to będziemy reagować  

w zależności od potrzeb zgłaszanych. Jeżeli Dyrektor placówki zgłosi potrzebę inwestycyjną 

i uznamy, że jest ona zasadna, to nie będziemy oszczędzać. Natomiast nie łączymy kosztów 

stałych z wydatkami inwestycyjnymi. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 9 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 
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6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

- za - 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 10 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 16/2 w obrębie 4 przy ul. NSZZ Solidarność) 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia 

uchwały. 

Szanowni państwo, w marcu ubiegłego roku na wniosek Kościoła Wyznaniowego wysoka rada 

podjęła uchwałę, wyrażając zgodę na sprzedaż przedmiotowej działki w formie przetargu 

ustnego ograniczonego. Na przeprowadzonym przetargu zainteresowany wymienioną działką 

nie stawił się. Obecnie zauważamy, że w północno-wschodniej części miasta nastąpił wzrost 

działań projektowych i inwestycyjnych. Przedmiotowa działka zgodnie z planem miejscowym  

w przeważającej części położona jest na terenie przeznaczonym pod zabudowę usług 

nieuciążliwych oraz mieszkaniową - jednorodzinną. Docelowa sprzedaż działki zasili budżet 

gminy, a także będzie w przyszłości stanowić stałe źródło dochodów z tytułu podatku od 

nieruchomości. Wobec powyższego wnoszę o przyjęcie niniejszej uchwały. 

 Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska udzieliła głosu Robertowi Nowickiemu. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że Komisja na swoim 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

 Udzielono głosu Radnemu Bartłomiejowi Chrząszcz. Czy jest plan na przebudowę drogi 

leżącej przy tej działce? Na chwilę obecną droga ciągnąca się wzdłuż obwodnicy trójmiasta 

nie spełnia warunków typowej drogi, bo nie ma chodnika i nie jest oświetlona. Czy  

w związku ze zmieniającymi się realiami w tym rejonie Gmina Miejska Pruszcz Gdański ma 

jakieś plany przebudowy? 

Radosław Klaczkowski zabrał głos. Jeśli chodzi o odcinek, przy którym jest przedmiotowa 

działka, to planu jeszcze nie ma. Dopóki nie było zainteresowania tymi terenami nie było 

też projektu, ale jest to dobry czas, żeby już nad tym się zastanawiać. 

Burmistrz Janusz Wróbel zabrał głos. Na tym odcinku żadne tereny w najbliższym czasie 

nie będą zagospodarowywane, przynajmniej nic o tym nie wiemy. Natomiast w budżecie 

przyszłego roku zaproponuję środki na projekt związany z chodnikami, czy ścieżkami pieszo 

- rowerowymi. Będziemy nad tym dyskutować, jeżeli chodzi o pierwszą część ulicy NSZZ 

Solidarność (przynajmniej tę część do Obrońców Westerplatte) bo ona rzeczywiście za 

chwilę, stanie się zabudowana i musimy już dzisiaj myśleć o tym, co się wydarzy, kiedy te 

poszczególne inwestycje zostaną zrealizowane. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 10 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 
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20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 11 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego ograniczonego stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 161/3 w obrębie 10 przy ul. Juliusza Słowackiego) 

– ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia 

uchwały. 

Szanowni państwo, w lipcu 2024 r. wpłynął wniosek właściciela działki przy ulicy Juliusza 

Słowackiego sąsiadującej z działką numer 161/3. Zgodnie z planem miejscowym działka ta 

położona jest na terenie przeznaczonym pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, 

wolnostojącą, bliźniaczą i szeregową. Zgodnie z art. 40 ust. 2a ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, przetarg ograniczony organizuje się, jeżeli warunki przetargowe mogą być 

spełnione tylko przez ograniczoną liczbę osób. W związku z powyższym wnoszę o podjęcie 

niniejszej uchwały. 

 Robert Nowicki Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że 

Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 11 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 
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- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 12 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego ograniczonego stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 358/12 w obrębie 10 przy ul. Bolesława 

Krzywoustego) – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, wpłynął wniosek właściciela działki przy ulicy Bolesława Krzywoustego 

sąsiadującej z przedmiotową działką. Zgodnie z planem miejscowym działka ta położona jest 

na terenie przeznaczonym pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, wolnostojącą, 

bliźniaczą i szeregową. Zgodnie z art. 40 ust. 2a ustawy o gospodarce nieruchomościami, 

przetarg ograniczony organizuje się, jeżeli warunki przetargowe mogą być spełnione tylko 

przez ograniczoną liczbę osób. Wobec tego wnoszę o podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 12 

porządku obrad. 

 Radny Leszek Parzymies: Co z pozostałymi działkami? Czy zostały złożone wnioski o zbycie 

nieruchomości działek: 11,13,14? 

 Radosław Klaczkowski: Działki sąsiednie należą również do gminy, a więc 358/13 i 358/14 

także 358/11 są aktualnie przedmiotem dzierżawy. Jeżeli właściciele działek sąsiednich 

zabudowanych wystąpią wnioskiem o zbycie nieruchomości niezabudowanej, to 

oczywiście przedłożymy stosowne dokumenty. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska ponownie zapytała, czy są pytania do 

punktu 12 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 
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- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 13 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej w formie przetargu ustnego nieograniczonego stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański (dot. działki nr 51/22 w obrębie 15 przy ul. Dworcowej) – 

ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił najważniejsze informacje dotyczące podjęcia uchwały. 

Szanowni Państwo, w dniu 29 lipca tego roku wpłynął wniosek od osoby fizycznej  

w przedmiocie nabycia wskazanej działki. Działka, zgodnie z planem miejscowym, położona 

jest na terenie przeznaczonym pod zabudowę mieszkaniowo-usługową. Jej powierzchnia to 

500 metrów. Sprzedaż działki zasili budżet gminy oraz będzie stanowiła źródło dochodu  

z tytułu podatku od nieruchomości. Proszę o podjęcie niniejszej uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 13 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 
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7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Nieobecny 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 18 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 14 - Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

na rzecz Województwa Pomorskiego nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Pruszcz Gdański (dotyczy działki nr 1/165 w obrębie 22 przy ul. Powstańców Warszawy) – 

ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca 

Burmistrza ds. komunalnych przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Szanowni Państwo, zgodnie z planem miejscowym przedmiotowa działka znajduje się na 

terenie drogi publicznej, oznaczona jako "droga zbiorcza - ulica Powstańców Warszawy, droga 

wojewódzka numer 227". Przekazanie tej działki w trybie art. 13 ust. 2 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami na rzecz województwa pomorskiego umożliwi przyszłemu zarządcy pełne 

zarządzanie tym elementem pasa drogowego, czyli Zarząd Dróg Wojewódzkich  

w Gdańsku. Dodatkowo miasto nie będzie już zobligowane do utrzymywania tego elementu 

pasa drogowego. Wnoszę więc o podjęcie przedmiotowej uchwały.  

 Robert Nowicki Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że 

Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 14 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 
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9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 15 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów w trybie 

bezprzetargowym – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, nieruchomości wskazane w załączniku do niniejszej uchwały nie mogą stać 

się aktualnie przedmiotem umów najmu i dzierżawy w trybie określonym w uchwale Rady 

Miasta Pruszcz Gdański z dnia 15 czerwca 2023 roku z uwagi na przekroczenie terminów do 

złożenia wniosków o dalszy najem bądź dzierżawę. Aby wnioskodawcy mogli kontynuować 
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przedmiot umowy, zasadne jest odstąpienie od trybu przetargowego zawarcia wskazanych 

umów na okres do trzech lat poprzez przyjęcie przez wysoką radę zaproponowanej uchwały.  

 Robert Nowicki Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że 

Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy punkt obrad. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punkt 15 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 
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17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za – 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 16 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu ul. PCK na terenie Pruszcza 

Gdańskiego – ref. Radosław Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Zastępca Burmistrza ds. komunalnych 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, w związku z realizowaną inwestycją usługową przy ulicy PCK, zachodzi 

potrzeba określenia kategorii omawianego odcinka drogi poprzez zmianę jej przebiegu. 

Proponowana uchwała jest zgodna z art. 7 ust. 3 ustawy o drogach publicznych, gdzie ustalenie 

przebiegu istniejących dróg gminnych następuje w drodze uchwały Rady Gminy. W związku  

z powyższym wnoszę o podjęcie niniejszej uchwały. 

 Robert Nowicki Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej poinformował, że 

Komisja na swoim posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała treść uchwały. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 16 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt i poddała go pod 

głosowanie: 
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L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 
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Ad 17 - Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej – ref. Radosław 

Klaczkowski Zastępca Burmistrza ds. komunalnych. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska poprosiła Roberta Nowickiego  

o zabranie głosu. Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, który złożył wniosek  

o zmianę treści uchwały: W związku z wynikiem obrad Komisji w dniu 18 września 2024 r. 

zwracam się z wnioskiem o zmianę zapisów uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikat przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej. 

Komisja Gospodarki Komunalnej proponuje zmiany dotyczące bonifikat stosowanych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych w paragrafie 2 ust. 1: 

- pkt 1 – zmiana z 50% bonifikaty na 30% bonifikaty, 

- pkt 2 – zmiana z 30% bonifikaty na 10% bonifikaty, 

- pkt 3 – zmiana z 20% bonifikaty na 5% bonifikaty. 

Zdaniem komisji zmianom powinien ulec również termin wejścia w życie uchwały i zamiast 1 

października 2024 r. proponuje się termin 1 czerwca 2025 r. 

W opinii komisji mieszkańcy lokali komunalnych, których możliwy był wykup z mienia urzędu 

miasta, otrzymali już wyjątkowo długi okres czasu na dopełnienie formalności związanych  

z wykupem. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 17 

porządku obrad. 

 Bartłomiej Chrząszcz zabrał głos: Proszę o przypomnienie jak w chwili obecnej wyglądają 

bonifikaty. 

Burmistrz Janusz Wróbel: W tej chwili jeżeli sprzedawany jest ostatni lokal w budynku ma 

70% bonifikaty, reszta 50%. 

Łukasz Michaleweski zadał pytanie: O ilu mieszkaniach tak naprawdę rozmawiamy? 

Burmistrz Janusz Wróbel odpowiedział, że ogólnie mamy około 600 mieszkań, jednak część  

z nich nie jest przeznaczona do sprzedaży zatem bonifikaty dotyczą ponad dwustu 

kilkudziesięciu mieszkań we wspólnotach mieszkaniowych. 
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Zastępca Burmistrza Jerzy Kulka dodał: Szanowni państwo, część budynków została 

wybudowana powiedzmy w ostatnich 20 latach. Był też taki program "Ziemia za 

mieszkania", ktoś wygrywał przetarg i budował budynek. Mieszkania sprzedawał  

i zostawiał 5-10 mieszkań dla Gminy Miejskiej Pruszcz Gdański. Właśnie te mieszkania nie 

są dzisiaj na sprzedaż. Jest uchwała, zgodnie z którą istnieją uregulowania prawne, które 

regulują tą kwestię i przez 20 lat nie można wykupić mieszkania. Są budynki, które mają 50 

- 60 lat. Powstały wspólnoty i istnieją pojedyncze mieszkania, których sprzedaż odbywa się 

po analizie i spełnieniu warunków zawartych w przepisach obowiązujących. I tak, jak 

Burmistrz wspomniał, około 200 mieszkań mamy we wspólnotach, ale jestem przekonany, 

że ponad setka to są mieszkania, które nie będą podlegały sprzedaży. Część mieszkań  

w tych wspólnotach z punktu widzenia Zakładu Nieruchomości Komunalnej jest droga  

w utrzymaniu. Przykładowo wspólnota mieszkaniowa planuje remont dachu, elewacji, robi 

izolację pionową wkoło budynku. Jedyną formą kredytowania jest w tym przypadku tylko 

fundusz remontowy. Przykładowo wspólnota podnosi o 5, 8, 10, 12 zł składkę, tak żeby 

wziąć kredyt z banku i sfinansować swoje prace, a przy okazji fundusz remontowy jest 

zabezpieczeniem dla banku. Nowe mieszkania, które posiadamy nie podlegają sprzedaży. 

Do każdej sytuacji będziemy podchodzić indywidualnie. Osoby, które są we wspólnotach, 

miały wystarczająco dużo czasu na wykup. Uważamy, że do końca czerwca te osoby, które 

by chciały, a jest taka możliwość i prawo na to pozwala, niech jeszcze skorzystają i wykupią 

mieszkania. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 17 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska poinformowała Radnych o sposobie 

głosowania. Każda propozycja, termin oraz każda z bonifikat będzie podlegała oddzielnemu 

głosowaniu, a na samym końcu pod głosowanie poddany zostanie cały projekt uchwały. 

 

Ad 17.1. - Rozpatrzenie wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej o zmianę wysokości 

bonifikaty w § 2 ust. 1 pkt 1 uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikaty przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej z 50% na 30%.  
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała zmianę i poddała ją pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Przeciw 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Wstrzymał 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Przeciw 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 16 

- przeciw - 2 
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- wstrzymało się - 1 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przyjęła zmianę zapisu. 

 

Ad 17.2. - Rozpatrzenie wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej o zmianę wysokości 

bonifikaty w § 2 ust. 1 pkt 2 uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikaty przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej z 30% na 10%.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała zmianę i poddała ją pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Wstrzymał 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Przeciw 

16. Leszek Parzymies Za 
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17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 17 

- przeciw - 1 

- wstrzymało się – 1 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przyjęła zmianę zapisu. 

Ad 17.3. - Rozpatrzenie wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej o zmianę wysokości 

bonifikaty w § 2 ust. 1 pkt 3 uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikaty przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej z 20% na 5%.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała zmianę i poddała ją pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 
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10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Przeciw 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Przeciw 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 17 

- przeciw - 2 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przyjęła zmianę zapisu. 

 

Ad 17.4. Rozpatrzenie wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej o zmianę § 6 uchwały 

w sprawie zasad udzielania bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych oraz budynków 

mieszkalnych w zabudowie szeregowej w zakresie terminu wejścia w życie uchwały. 

Proponowana zmiana z 1 października 2025 r. na 1 czerwca 2025 r.  

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała wniosek i poddała go pod 

głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 
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1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Przeciw 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Przeciw 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 17 

- przeciw - 2 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przyjęła zmianę zapisu. 
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Ad 17.5 - Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania bonifikat przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych oraz budynków mieszkalnych w zabudowie szeregowej. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Przeciw 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Przeciw 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 
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- za - 17 

- przeciw - 2 

- wstrzymało się – 0 

 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański podjęła uchwałę. 

 

Ad 18 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Pruszczu Gdańskim – ref. Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków  

i Petycji. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Przewodniczący Komisji Jerzy Kłys 

przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały.  

Szanowni Państwo, w dniu 30 lipca 2024 r. do Rady Miasta Pruszcz Gdański wpłynęła skarga 

na działanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pruszczu Gdańskim przekazana zgodnie  

z właściwością przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Gdańsku. W celu rozpatrzenia 

skargi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji odbyła posiedzenie w dniu 5 sierpnia bieżącego roku, 

podczas którego przeanalizowała skargę oraz wysłuchała wyjaśnień kierownika i zastępcy 

kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Po wysłuchaniu wyżej wymienionych 

osób oraz po dokonaniu analizy dokumentów złożonych przez skarżącego Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uważa, że skarga jest bezzasadna. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 18 

porządku obrad. 

 Głosu udzielono Radnemu Bartłomiejowi Chrząszcz, który zapytał, czy rzeczywiście 

świadczenie zostało odmówione i jego nie będzie? 

Odpowiedzi udzielił Zastępca Kierownika MOPS Tomasz Konarzewski poinformował, że nie 

ma podstawy prawnej, aby przyznać to świadczenie. Na dzień dzisiejszy sprawa jest 

nieaktualna, wszelkie zaległości finansowe zostały uregulowane. 
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Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 
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- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 19 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Pruszcz Gdański. 

Projekt uchwały był w posiadaniu każdego radnego. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Dominik Skonieczny przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Zwracam się z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

rok 2024. Nowy plan pracy został załączony do materiałów sesyjnych. Plan pracy uległ zmianie 

w pozycji: kontroli gospodarki odpadami za rok 2023 poprzez wykreślenie go w maju oraz 

zmianie uległ termin kontroli wydatkowania środków budżetu na działalność Domu 

Wiedemanna. Pierwotnie był zakładany sierpień-wrzesień, na chwilę obecną jest to troszkę 

rozszerzone, na wrzesień-listopad. Zmiana planu wynika z kumulacji pracy poprzedniej Rady 

Miasta VIII kadencji i przez nałożenie się również zmian wynikających z nowej kadencji Rady 

Miasta. Wnioskuję o zmianę planu pracy. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 19 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 
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6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19 

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański przy 19 głosach za, brakiem głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się podjęła uchwałę. 

 

Ad 20 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Straży Miejskiej – ref. 

Jerzy Kłys Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 
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W dniu 11 września 2024 r. do Rady Miasta wpłynęła skarga na działalność Straży Miejskiej  

w Pruszczu Gdańskim. W celu rozpatrzenia skargi Komisja odbyła posiedzenie w dniu 16 

września, podczas którego przeanalizowała skargę oraz wysłuchała wyjaśnień Komendanta 

Straży Miejskiej w Pruszczu Gdańskim. Na podstawie analizy całości materiałów należy 

stwierdzić, iż wszystkie czynności podjęte przez funkcjonariuszy Straży Miejskiej zostały 

przeprowadzone na podstawie obowiązujących przepisów i w jego granicach. Mając na 

uwadze powyższe, Komisja uznała jednogłośnie skargę za bezzasadną. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 20 

porządku obrad. 

 Radny Bartłomiej Chrząszcz : Czy ta sprawa miała jakiś dalszy swój ciąg?  

Komendant Straży Miejskiej Radosław Pietrzak poinformował, że sprawa została 

skierowana do sądu w zakresie podstawy interwencji. Pozostałe materiały zostały 

skierowane do Komendy Powiatowej Policji pod kątem naruszenia nietykalności cielesnej 

funkcjonariuszy Straży Miejskiej. Rozstrzygnięcie tego organu będzie wiążące w zakresie 

oceny działania Strażników, czy nie przekroczyli swoich uprawnień. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała ponownie, czy są pytania do 

punktu 20 porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 
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6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 21 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania komisji stałych Rady 

Miasta Pruszcz Gdański – ref. Małgorzata Czarnecka – Szafrańska Przewodnicząca Rady 

Miasta Pruszcz Gdański. 
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Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem był w posiadaniu każdego radnego. Przewodnicząca 

Rady Miasta Pruszcz Gdański przedstawiła streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia 

uchwały. 

Zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym, Rada Gminy ze swojego 

grona powołuje stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając przedmiot działania 

oraz składy osobowe. W związku z nową kadencją Rady Miasta i podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia składów osobowych komisji stałych IX kadencji konieczne jest ustalenie zakresu 

działania poszczególnych komisji. Podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 21 

porządku obrad. 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 
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14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 22 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Branice – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcz Gdańskiego. 

Burmistrz Janusz Wróbel przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Doskonale zdajemy sobie sprawę, że te środki, które przekażemy obu gminom nie załatwią 

sytuacji, tak naprawdę stanowią raczej gest solidarności w stosunku do tych osób, które 

zostały dotknięte powodzią. Ale myślę, że zaletą jest to, że przekażemy te pieniądze bardzo 

szybko i że gminy będą właściwie natychmiast mogły te pieniądze wydać na swoje cele.  

W przypadku gminy Branice, gmina zdecydowała się przeznaczyć te środki na wypłatę zasiłków 

celowych rodzinom, które poniosły straty w wyniku klęski żywiołowej. Proszę o podjęcie 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 22 

obrad. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 

9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 
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- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 23 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Gminie Lądek – Zdrój – ref. Janusz Wróbel Burmistrz Pruszcz Gdańskiego. 

Burmistrz Janusz Wróbel przedstawił streszczenie uzasadnienia dotyczącego podjęcia uchwały. 

Szanowni państwo, w tym przypadku gmina poprosiła o pomoc w zakresie odbudowy sieci 

oświetleniowej i te środki, które przekażemy, będą przeznaczone właśnie na ten cel. Proszę  

o podjęcie uchwały. 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka - Szafrańska zapytała, czy są pytania do punktu 23 

obrad. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie: 

 

L. p. Imię i nazwisko Wynik 

1. Paweł Badziąg Za 

2. Joanna Berlik Za 

3. Adam Bodo Za 

4. Aniceta Bosak Za 

5. Bartłomiej  Chrząszcz Za 

6. Małgorzata Czarnecka - Szafrańska Za 

7. Adrian Czarnecki Nieobecny 

8. Ireneusz Czernecki Nieobecny 
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9. Daria Czyżewska Za 

10. Edyta  Goczewska Za 

11. Jerzy Kłys Za 

12. Łukasz Michalewski Za 

13. Urszula Niklas Za 

14. Robert  Nowicki Za 

15. Adam  Nowocień Za 

16. Leszek Parzymies Za 

17. Dominik  Skonieczny Za 

18. Andrzej  Ślusarczyk Za 

19. Roman Trembacz Za 

20. Szymon Zander Za 

21. Katarzyna Zielke - Paprocka Za 

 

- za - 19  

- przeciw - 0 

- wstrzymało się - 0 

Stwierdzono, że Rada Miasta Pruszcz Gdański jednogłośnie podjęła uchwałę. 

 

Ad 24 – Wolne wnioski. 

 Przewodnicząca Małgorzata Czarnecka – Szafrańska z tego miejsca pozwolę sobie zaprosić 

Państwa dzisiaj na godzinę 12:00 do domu Wiedemanna na dwie wystawy. Jedna dotyczy 

"Pruszcza zatrzymanego w kadrze". To jest efekt konkursu, który się odbył na przełomie 

maja i czerwca, i pokazuje w różnych odsłonach nasze miasto. Jest również rozstrzygnięcie, 

konkursu na "pocztówkę o Pruszczu". Startowały w nim przedszkola.  
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Chciałabym też państwa zaprosić 30 września na godzinę 16:30 do CKiS-u, będzie 

przedstawiona wizualizacja nowego stadionu.  

 Radny Jerzy Kłys zabrał głos. Szanowni państwo, jako magister pedagogiki jestem 

przeciwnikiem wysyłania sześciolatków przedszkola na uroczystości takie, jak na przykład 

Dzień Sybiraka. Moja wnuczka mając uwarunkowania genetyczne przyniosła dziadkowi 

łuskę. Natomiast jej kolega się rozpłakał i pytał rodziców, kiedy u nas będzie wojna. 

Uważam, że takie dzieci są za małe na takie uroczystości. Proszę o przeanalizowanie tego. 

 Burmistrz Janusz Wróbel. Podkreślił istotę pokazu, który  ma się odbyć 30 września  

o godzinie 16:30 w CKiS w Pruszczu Gdańskim. Zostanie przedstawiony ciekawy materiał 

dotyczący koncepcji, która została przygotowana na zlecenie Centrum Kultury i Sportu. 

Będzie to koncepcji całkowitej przebudowy terenu, na którym znajduje się dzisiaj CKiS. 

„Chciałbym przed podjęciem decyzji dot. projektu poznać państwa zdanie. To jest ten etap, 

kiedy uwagi można nanosić”. Po spotkaniu Dyrektor Centrum Kultury i Sportu poprosi 

wszystkich m.in. kluby sportowe o wypowiedzenie się na temat tej propozycji. Po zebraniu 

głosów trzeba będzie podjąć decyzję. Dlatego to jest naprawdę ważne spotkanie. 

 

Zakończenie obrad nastąpiło w dniu 20 września 2024 r. o godz. 11:07 słowami 

Przewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Czarneckiej - Szafrańskiej: „Zamykam szóstą 

zwyczajną sesję Rady Miasta Pruszcz Gdański”. 

 

W załączeniu do protokołu jest zapis przebiegu posiedzenia utrwalony na cyfrowym nośniku 

danych – DVD nr VI/2024. 

Wykaz załączników: 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1; 

 Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 2; 

 Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 3; 

 Wykaz podjętych uchwał stanowi załącznik nr 4; 

 Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 5; 



 
 

67 
 

 Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 6; 

 Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 7. 

 

 

Protokół sporządziła: 
Katarzyna Skwiot 

 
PRZEWODNICZĄCA 

RADY MIASTA 

 

Małgorzata Czarnecka - Szafrańska 

 


